
Protokoll från RIS styrelsemöte 29 september 2016 vid Åsaborg 
 
Närvarande: Esbjörn Forslund, Inger Pettersson, Bert Söderberg, Lars-Gunnar Karlsson, Erik Höök 
och Allan Haddleton. 
 
§1 Sekreterare: Allan Haddleton     Justerare: Esbjörn Forslund 
  
§2 Föregående protokoll: Saknas. 
  
§3 Landsbygdsprogrammet 

Yttrandet över remissförslag Uppsala Kommuns landsbygdsprogram har lämnats in till 
kommunen. 

  
§4 Kollektivtrafiken 

Eftersträvar fler direktbussar Uppsala– Rasbo – Alunda. I nuläget åker många bil istället för 
buss. 
Skolskjutsar. Elever som bor nära skolan men på fel sida om 288 borde få åka skolbuss när 
plats finns. 
Busskurerna: Lisa jobbar vidare med problematiken. 
Sjukresebussen: Man måste förbeställa plats på den. 
Pendlarparkeringen vid Vallby? 

  
§5 Vårdcentralen och listning: Minst 10 000 behöver vara listade i Gimo, Alunda och Rasbo. 

Problem med anställningar. Nytt möte i januari. Förhoppningsvis kommer man vidare. 
  
§6 Bredband Rasbo:  

Uppkoppling klar i västra området, nu grävs det till södra och i övrigt fortskrider planeringen 
och arbetet. Under 2017 bör det mesta vara klart i Rasbo-området. 
Upplösningen av Rasbo bredband hoppas vi kvarstår tills projektet är färdigställt. 

  
§7 Möte med äldreombudsmannen blir i Vigmund den 26 oktober kl 18 i Vigmunds matsal. 
  
§8 Väg 288: Fortfarande finns problem på vissa ställen som borde åtgärdas. 
  
§9 Nästa Ristare utkommer den 2 november. 
 
§10 Bygdeskriften: arbetet fortskrider. 
  
§11 Extra arbetsutskott den 26 eller 27 oktober. 
  
§12 Övriga frågor: 

Önskas mera öppettider på Hovgården nu när Lindbacken ligger så nära och fortfarande 
växer.. 

 
§13 Nästa styrelsemöte 24/11 i Församlingshemmet Rasbo. 
  
  



 
Ordförande Lars-Gunnar Karlsson                           Justerare: Esbjörn Forslund 
  
                    . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                           . . . . . . . . . . . . . . . . 
  
Sekreterare Allan Haddleton 
 
 


